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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

България ще пострада от забраната на Руската Федерация за износ на редица стоки, главно ако те се отнасят до
енергийно оборудване или са резервни части, които са необходими за производства у нас, използващи все още
руска техника. Ако в руския списък със стоки, забранени за износ, който се отнася най-вече за т. нар.
"неприятелски държави", сред които е и България, има енергийно оборудване, това ще... 

Дискусия, посветена на интеграцията на граждани от трети страни и представянето им на пазара на труда, ще се
проведе в София, съобщават от Българската търговско-промишлена палата информира. Срещата ще се състои в
понеделник – 14 март, от 13:00 ч. в общинското Бюро за информация и услуги, намиращо се на бул. ,,Христо Ботев"
№111, както и онлайн, чрез платформата ZOOM. Организатори на събитието са С... 

България ще пострада от забраната на Руската федерация за износ на редица стоки, главно ако те се отнасят до
енергийно оборудване или са резервни части, които са необходими за производства у нас, използващи все още
руска техника. Ако в руския списък със стоки, забранени за износ, който се отнася най-вече за т. нар.
"неприятелски държави", сред които е и България, има енергийно оборудване, това ще... 

Американската търговска камара в България представи своя доклад "Декарбонизацията на електроенергийната
система на България 2022 – 2050 г." пред Асоциацията на организациите на работодателите в България (АОБР).
На срещата присъстваха Добри Митрев, председател на УС на Българска стопанска камара и ротационен
председател на АОБР, Васил Велев, председател на УС на Асоциацията на индустриалния капитал... 

Заглавие: Кои бизнеси у нас ще страдат заради контрасанкциите на Путин
Дата: 11.03.2022 11:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Представят възможностите за наемане на лица от трети страни в София и страната
Дата: 10.03.2022 19:37
Медия: Столица Бг

Заглавие: Шефът на родната ни търговия с Русия каза какъв ужас може да изживеем заради санкциите
Дата: 11.03.2022 14:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Американската търговска камара представи пред АОБР доклада "Декарбонизацията на
електроенергийната система на България 2022 – 2050 г."
Дата: 11.03.2022 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Гроздан Караджов, Мартин Захариев и Тони Палмър сред гостите в събота
Дата: 11.03.2022 14:01

https://www.standartnews.com/biznes/koi-biznesi-u-nas-shche-stradat-zaradi-kontrasanktsiite-na-putin-486999.html
https://stolica.bg/stolichna-obshtina/predstavyat-vazmozhnostite-za-naemane-na-litsa-ot-treti-strani-v-sofiya-i-stranata
https://bgvest.eu/738195/
https://www.bcci.bg/news/18620
https://bnt.bg/news/grozdan-karajov-martin-zahariev-i-toni-palmar-sred-gostite-v-sabota-304016news.html


Русия, Украйна и ключовите посредници - ще има ли мир? С прогнози за военния конфликт - журналистите Асен
Агов и Валери Тодоров Всички цени нагоре! За шока от войната и финансово-икономическите последствия -
дискусия с Любомир Дацов, Красимир Дачев и Стоян Панчев Власт и решения. Един разговор за пътища, проекти и
пари - гостува вицепремиерът и регионален министър Гроздан Караджов Войната, санкции... 

Обсъждане на инициативи за популяризиране на качествените български вина Председателят на БТПП Цветан
Симеонов проведе среща с инж. Елисавета Илиева, представител на Регионалната лозаро-винарска камара
"Тракия". Основно целта на срещата беше споделяне на идеи за бъдещи проекти, фокусирани върху развитието на
винената индустрия в България. Обсъдени бяха и други възможности за финансиране развитиет... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

България ще пострада от руската забрана за износ на редица стоки, главно ако те се отнасят до енергийно
оборудване или са резервни части, които са необходими за редица производства в България, използващи все още
руска техника. Това е сред изводите на експертите, потърсени от БТА във връзка с днешното решение на руското
правителство. Те направиха уговорката, че коментарите им не са базирани на точн... 

Русия отдавна не е най-важният търговски партньор на България. Единственото важно нещо, което внасяме от
нея, са енергоносителите. Дори туристическият поток, който идва от Русия, отдавна не е най-значим нито за
Черноморието, нито за зимния туризъм. Така че руският турист лесно може да бъде заместен. Такова мнение
изрази в ефир на Нова телевизия министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер във в... 

Снимка: iStock Потребителите в САЩ плащаха повече за различни стоки и услуги през февруари в сравнение с
предходния месец и година, като цените се покачваха в цялата икономика на фона на продължителния дисбаланс
в търсенето и предлагането. Индексът на потребителските цени (CPI) на Бюрото по трудова статистика се повиши
със 7,9% през февруари в сравнение с миналата година, отбелязвайки най-бързия г... 

ДО 2-3 ГОДИНИ Полетите поскъпват двойно до 2-3 години До две или три години цените на полетите ще скочат два
пъти. Това заяви директорът в авиокомпанията Луфтханза д-р Владимир фон Шнурбайн по време на работна
среща с председателя на Комисията по туризъм д-р Илин Димитров, министъра на туризма Христо Проданов и
представители на специализираната комисия "Туризъм" към Германо-Българска индустриално-... 

Медия: БНТ Предавания

Заглавие: Регионалната лозаро-винарска камара "Тракия" на среща в БТПП
Дата: 11.03.2022 13:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Забраната за износ на руски стоки удря България
Дата: 11.03.2022 08:27
Медия: Мироглед

Заглавие: Лорер: Русия отдавна не ни е основен търговски партньор, освен в енергетиката
Дата: 11.03.2022 11:40
Медия: 3е-news

Заглавие: Рекордна от 40 години инфлация в САЩ
Дата: 10.03.2022 16:45
Медия: Инфосток

Заглавие: Самолетните билети поскъпват двойно
Дата: 11.03.2022 10:58
Медия: Монитор

Заглавие: България засилва рекламата на туризма в Германия
Дата: 11.03.2022 08:58

https://www.bcci.bg/news/18622
http://mirogled.com/bg/news-view/zabranata-za-iznos-na-ruski-stoki-udria-blghariia
https://3e-news.net/bg/a/view/31370/lorer-rusija-otdavna-ne-ni-e-osnoven-tyrgovski-partnior-osven-v-energetikata
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/107743-rekordna-ot-40-godini-inflatsiya-v-sasht
https://www.monitor.bg/bg/a/view/samoletnite-bileti-poskypvat-dvojno-300583
https://travelnews.bg/bg/news/16469819328226/balgariya-zasilva-reklamata-na-turizma-v-germaniya


Повишаване на ефективността на националната реклама на туристическия пазар и по-специално на пазар
Германия беше във фокуса на работна среща на председателя на Комисията по туризъм д-р Илин Димитров,
заедно с министъра на туризма Христо Проданов и представители наспециализираната комисия "Туризъм" към
Германо-Българска индустриално-търговска камара (ГБИТК).На срещата бяха коментирани някои обезпок... 

България ще пострада от забраната на Руската Федерация за износ на редица стоки, главно ако те се отнасят до
енергийно оборудване или са резервни части, които са необходими за производства у нас, използващи все още
руска техника. Ако в руския списък със стоки, забранени за износ, който се отнася най-вече за т. нар.
"неприятелски държави", сред които е и България, има енергийно оборудване, това ще ... 

Федералният резерв е настроен да повиши лихвените проценти следващата седмица за първи път от 2018
г.Повишаването на потребителските цени в САЩ се ускори през февруари до нов 40-годишен връх, в съответствие с
бързата инфлация, която стана още по-изразена след инвазията на Русия в Украйна. Индексът на
потребителските цени скочи със 7,9% спрямо година по-рано след годишно увеличение от 7,5% през яну... 

Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия в партньорство с Американската
търговска камара в България организира серия от уебинари през 2022 на тема киберсигурност. Първият семинар
е на тема: Как да опазите бизнеса си от 5-те най-големи кибер риска? Уебинарът ще се проведе на български
език на 17-ти март, от 13.30 ч. до 15.00 ч. Платформа: Cisco Webex Събитието ще предст... 

"Акуо", френска независима международна компания в сектора на производството и разработването на проекти,
свързани с възобновяема енергия, обяви, че успешно са осигурили рефинансиране за проектен портфейл с пет
хидроелектрически централи в България с капацитет от 15.5 мегавата мощност. Български банки осигуряват
подпомагане в рефинансирането Сделката идва след придобиването през март 2021г. на "Пи... 

Слушай новината Генералният директор на автомобилната компания "Стелантис" (Stellantis) Карлос Таварес
заяви днес, че групата вече няма да произвежда нови превозни средства в Русия и ще премести производството на
бусове в Западна Европа, съобщава френската телевизия Бе Еф Ем (BFM). Всичко по темата: Руската инвазия в
Украйна 2321 Освен това компанията не планира в непосредствено бъдеще нови инвест... 

Медия: Travel News

Заглавие: Кои сектори у нас ще страдат заради забранителния списък на Путин
Дата: 11.03.2022 16:36
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Инфлацията в САЩ достигна нов 40-годишен връх от 7,9% преди скока на петрола
Дата: 10.03.2022 17:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ИАНМСП и AmCham представят уебинар: Как да опазите бизнеса си от 5-те най-големи кибер риска – с
участието на IBM и Progress Software
Дата: 11.03.2022 15:37
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Компанията "Акуо" обяви рефинансиране на 5 хидроелектрически централи в България
Дата: 11.03.2022 17:21
Медия: Гласове

Заглавие: "Стелантис" напуска окончателно Русия, мести завода си в Европа
Дата: 11.03.2022 16:54
Медия: Новини.бг

Заглавие: НТА Ltd. – мост за иновации в здравеопазването
Дата: 11.03.2022 16:33
Медия: Forbes Bulgaria

https://www.pbnovini.com/balgariya/2022/koi-sektori-u-nas-shte-stradat-zaradi-zabranitelniya-spisak-na-putin/
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/104241-inflatsiyata-v-sasht-dostigna-nov-40-godishen-vrah-ot-79-predi-skoka-na-petrola
https://www.sme.government.bg/%3Fp%3D57238
https://glasove.com/biznes/kompaniyata-akuo-obyavi-refinansirane-na-5-hidroelektricheski-tsentrali-v-balgariya
https://novini.bg/sviat/rusia/708655
https://forbesbulgaria.com/2022/03/11/nta-ltd-a-bridge-for-innovation-in-healthcare/


Консултантската компания HTA впряга опита и научния си капацитет, за да подобри нивото на здравеопазване в
страните, в които оперира. НТА ООД е независима консултантска компания, основана през 2015 г. от д-р Славейко
Джамбазов. Основна мисия е подобряването на здравеопазването в страните, в които работи, чрез въвеждане на
модерни методики: за взимане на решения като оценката на здравните техноло... 

• По-устойчиви и по-лесни за подмяна батерии, включително за смартфони • Стандарти за надлежна проверка по
цялата верига за създаване на стойност • По-амбициозни цели за управление на отпадъците Парламентът е готов
да преговаря със Съвета относно окончателния законодателен текст, уреждащ пълния жизнен цикъл на
батериите — от проектирането до края на жизнения цикъл. По време на дебата членовете на ... 

"Партньорството на ЕС за чист водород", публично-частно предприятие, пусна първата си покана за представяне
на предложения по 41 изследователски теми, свързани с водорода. Голяма част от средствата ще отидат за
производство и съхранение на водород. Тъй като ЕС се ангажира да се оттегли от изкопаемите горива, водородът
се разглежда като удобен начин за трансформиране на електричеството от вятъра и ... 

По мярката Събиране на реколтата на зелено вече може да се кандидатства в две поредни години и за площи над
35 хектара Промени и допълнения в Наредба № 6 от 2018 г. за условията и реда за предоставяне на финансова
помощ по Националната програма за подпомагане на лозаро-винарския сектор за периода 2019 – 2023 г. са
обнародвани днес в "Държавен вестник" (бр. 20, 11 март 2022 г.) За малко повече от 4... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Предварително попълнените декларации за облагане на доходите на физически лица са достъпни в Портала за е-
услуги на НАП. Потребителите, които имат персонален идентификационен код (ПИК) или квалифициран
електронен подпис (КЕП) вече имат достъп до въведената информация за получени от тях доходи от трудови
правоотношения, граждански договори и хонорари, доходи от наем - при отдаване на имот на юридич... 

България ще пострада от забраната на РФ за износ на редица стоки, главно ако те се отнасят до енергийно
оборудване или са резервни части, които са необходими за редица производства у нас, използващи все още руска
техника. Това е сред изводите на експертите, потърсени от БТА във връзка с решението на руското правителство.
Те направиха уговорката, че коментарите им не са базирани на точния списък съ... 

Заглавие: Нови правила за батериите: Евродепутатите настояват за по-амбициозни екологични и социални цели
Дата: 11.03.2022 15:11
Медия: Смолян днес

Заглавие: ЕС представя план в размер на 300 милиона евро за финансиране на изследвания на водорода
Дата: 11.03.2022 15:02
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: За 18-ти път се промени Наредба №6 за финансиране по мерките от лозаро-винарската програма
Дата: 11.03.2022 14:26
Медия: Агро Пловдив

Заглавие: НАП пусна предварително попълнените данъчни декларации
Дата: 11.03.2022 10:35
Медия: Грамофона

Заглавие: Как ще пострада България от руската забрана за износ на редица стоки
Дата: 11.03.2022 09:07
Медия: С кафето

Заглавие: Достъпа на украински граждани до българския пазар на труда обсъдиха областният на Плевен и
директорът на БТ
Дата: 11.03.2022 12:16
Медия: Info Pleven

https://www.smolyandnes.com/novi-pravila-za-bateriite-evrodeputatite-nastoyavat-za-po-ambitsiozni-ekologichni-i-sotsialni-tseli
https://euractiv.bg/section/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%B5%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D1%8F-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD-%D0%B2-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BC%D0%B5%D1%80-%D0%BD%D0%B0-300-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0/
http://agroplovdiv.bg/80787/%D0%B7%D0%B0-18-%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D1%8A%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B1%D0%B0-%E2%84%966-%D0%B7%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0/
https://www.gramofona.com/business-jug/nap-pusna-predvaritelno-popalnenite-danachni-deklaracii
https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/balgarija/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0/167455/
https://infopleven.com/%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BF%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3/


Областният управител на област Плевен Иван Янчев проведе работна среща с директора на дирекция "Бюро по
труда" – гр. Плевен, Марионета Кънева, съобщиха от Областната администрация. В хода на разговорите са
обсъдени бъдещи съвместни проекти и тяхното реализиране. На срещата двамата са обсъдили и възможностите
за достъп до българския пазар на труда от страна на граждани на Република Украйна. Допълни... 

Вътрешнокорпоративният трансфер е временното преместване с цел работа или обучение на работник -
гражданин на трета държава, от предприятие със седалище или адрес на управление извън територията на
Република България, с което гражданинът има сключен трудов договор, в поделение на предприятието или в
предприятие, принадлежащо към същата група от предприятия, със седалище или адрес на управление на ... 

"Благодаря на Камара на строителите в България(КСБ) и Вестник Строител за поканата да бъда ключов лектор на
конференцията на високо равнище "Строителството като индустрия на бъдещето – иновации и дигитализация".
Това написа в профила си във Facebook Мария Габриел, еврокомисар по "Иновации, научни изследвания, култура,
образование и младеж"."Как да превърнем предизвикателствата на екологичния и циф... 

Помощите, които бежанците от Украйна получават от България се превърна в една от горещите теми у нас в
последните дни. Едни се възмущават на тези, които откровено завиждат за парите, които се дават на изтерзаните
бегълци от войната, а други стигат доста по-далеч във фактите и аргументите си.В скорошен пост Мариела Нордел
отправя директни въпроси към бежанците, а отговорите, които очаква, са повече... 

Национална стратегия за реформиране на строителния сектор подготвя Минисерствотото на регионалното
развитие и благоустройството (МРРБ). Тя се очкава да бъде готова до края на тази година като целта е
дигитализация на процесите в строителството и повишаване на качеството му. Това съобщи вицепремиерът
Гроздан Караджов по време на форума "Строителството като индустрия на бъдещето- иновации и дигитали... 

Освен инвестиции присъствието на борсата ни дава справедлива оценка за това как се справяме, казва Димитър
Димитров, създател и изпълнителен директор на "Алтерко" Текстът е публикуван в бр. 1/2022 г. на списание
Business GlobalДимитър Димитров е IT предприемач, съосновател и изпълнителен директор на "Алтерко", както и
ръководител на R&D дивизията на компанията. Създава първата си компания за с... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Заглавие: Какво е вътрешнокорпоративен трансфер на работници и служители
Дата: 11.03.2022 10:07
Медия: Pariteni

Заглавие: Еврокомисар Мария Габриел: Благодаря на КСБ и в. "Строител" за поканата да бъда ключов лектор
на конференцията на високо равнище "Строителството като индустрия на бъдещето – иновации и
дигитализация"
Дата: 11.03.2022 16:13
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Участничка от "Мастър шеф" към украинските бежанци: Защо не кажете истината от какво бягате? Ние
това ли заслужаваме?
Дата: 11.03.2022 16:11
Медия: Варна 24

Заглавие: Ключова промяна в строителството
Дата: 11.03.2022 15:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Потребителите ни са двигател на растеж и извор за нови идеи
Дата: 11.03.2022 15:04
Медия: BGlobal

Заглавие: Министър Проданов обсъди развитието на балнео и спа туризма с представители на Германо-

https://www.pariteni.bg/novini/rabota/kakvo-e-vytreshnokorporativen-transfer-na-rabotnici-i-sluzhiteli-241884
https://vestnikstroitel.bg/news/272317_%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B0%D1%80-%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BB-%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%80%D1%8F
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Uchastnichka-ot-Mastur-shef-kum-ukrainskite-bezhanci-Zashto-ne-kazhete-istinata-ot-kakvo-byagate-Nie-tova-li-zasluzhavame-1228947
https://www.standartnews.com/biznes/klyuchova-promyana-v-stroitelstvoto-487018.html
https://bglobal.bg/106122-%D0%9F%D0%BE%D1%82%D1%80%D0%B5%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B8%C2%A0%D1%81%D0%B0-%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B6-%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%B8
https://bstv.bg/news/ministr-prodanov-obsdi-razvitieto-na-balneo-i-spa-turizma-s-predstaviteli-na-germano-blgarskata-industrialno-trgovska-kamara


На срещата присъстваха председателят на Комисията по туризъм в НС Илин Димитров, както и представители на
"Луфтханза", "Софткънект", Black See Allinace и туристическия бранш Министърът на туризма Христо Проданов
обсъди развитието на балнео и спа туризма с представители на Германо-Българската индустриално-търговска
камара. На срещата присъстваха председателят на Комисията по туризъм в НС Илин Димит... 

Елена Петрова е една от известните български актриси, които винаги застават с лице и сърце зад различни
социални каузи. Като част от инициативата на bTV "Добрият пример" и посланик на добра воля на УНИЦЕФ тя
изрази желанието си да стане доброволец, работещ на украинската граница. Повече за това и за доброто, която
всеки желаещ може да направи за бежанците от Украйна, тя сподели при гостуването си ... 

За това алармира лидерът на партията Граждански демократичен съюз (ГДС) в РС Македония Петър
КолевСтотици водачи на превозни средства с български регистрационни табели сигнализират от няколко дни за
забрана за влизане в РС Македония, алармира лидерът на партията Граждански демократичен съюз (ГДС) в РС
Македония Петър Колев. В обръщение към македонците, озаглавено "Свободното движение на хора, сток... 

Посолството на САЩ в България създаде информационен портал в подкрепа на бежанци от Украйна, които са
пристигнали в България или планират да дойдат в страната ни. Така търсещите убежище ще бъдат подпомогнати
при намиране на жилище, както и на работа, грижа за деца, продължаващо обучение за студенти, могат да получат
и други видове подкрепа. "Международната общност се обедини по безпрецедентен начи... 

През последните месеци сигурно сте останали с впечатлението, че българският президент и правителство нямат
търпение най-накрая да се захванат с инвестициите и промените в нашата сигурност и отбрана. Този път обаче
наистина, както само бивши военни могат. Поне в това ни убеждаваха. Ако това обаче е така, няма никакви
признаци да се случва. Например, само преди дни цели 9 страни-членки на ЕС са обед... 

Прокопиев ще бъде един от основните участници в производството на въпросните батерии. Казвам го, не да се
заяждам с вас, а защото когато стане факт трябва да имаме възможност да припомним, че сме предупредили,
обясни Йордан Цонев. "Парламентарната група на Движението за права и свободи иницира този дебат със
съзнанието, че той е изключително важен, дори и в този момент, за цялата българска икономи... 

Българската индустриално-търговска камара
Дата: 11.03.2022 11:51
Медия: Българска Свободна Телевизия

Заглавие: Елена Петрова: Животът се ражда в бомбоубежища. Не бива да е така!
Дата: 11.03.2022 11:34
Медия: Ladyzone

Заглавие: Стотици шофьори с български регистрационни табели получават отказ за влизане в РСМ
Дата: 11.03.2022 11:33
Медия: Дарик

Заглавие: Американското посолство създаде портал в помощ на украинските бежанци
Дата: 10.03.2022 23:58
Медия: News.bg

Заглавие: Геополитическото снишаване на България
Дата: 11.03.2022 17:06
Медия: Редута

Заглавие: Йордан Цонев: Планът за възстановяване беше спрян, за да влязат проектите на Иво Прокопиев
Дата: 11.03.2022 16:51
Медия: Гласове

Заглавие: Руски олигарси с кипърско гражданство са включени в списъците със санкции
Дата: 11.03.2022 16:40
Медия: Новини.бг

https://ladyzone.bg/laifstail/elena-petrova-zhivotat-se-razhda-v-bomboubezhishta-ne-biva-da-e-taka.html
https://darik.bg/stotici-shofori-s-balgarski-registracionni-tabeli-poluchavat-otkaz-za-vlizane-v-rsm
https://news.bg/society/amerikanskoto-posolstvo-sazdade-portal-v-pomosht-na-ukrainskite-bezhantsi.html
https://www.reduta.bg/%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%BD%D0%B8%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0/
https://glasove.com/politika/yordan-tsonev-planat-za-vazstanovyavane-beshe-spryan-za-da-vlyazat-proektite-na-ivo-prokopiev
https://novini.bg/sviat/eu/708650


Слушай новината Руски олигарси с кипърско гражданство са включени в списъците с физически и юридически
лица, за да които ЕС, САЩ или други власти, искат да се наложат санкции, съобщава електронното издание на
кипърския вестник "Филелефтерос", цитиран от БТА. Руските граждани, които изглежда са приближени до руското
правителство и лично до президента Владимир Путин и са включени в списъците за санк... 

"С евролидерите обсъдихме общ кохезионен споделен фонд за бежанците от Украйна, така че европейското
семейство заедно да може да плати разходите на тези бежанци, а не всяка страна да се оправя поединично". Това
каза в Брюксел премиерът Кирил Петков. Той е доволен, че именно България е била водещата страна, която е
направила това предложение. "Европейската солидарност е много важна в този момент. П... 

От май 2017 до май 2021 г. със заповед на министъра на отбраната са открити и проведени 313 тръжни
процедури, от които 104 са завършили с продажби. Сумата от тях е 79 307 072 лева. Това съобщи министърът на
отбраната Драгомир Заков в отговор на въпрос по време на парламентарния контрол за броя и стойността на
недвижимите имоти, собственост на Министерството на отбраната (МО), които са били предмет... 

Снимки: интернет Ситуацията е много критична, хората слагат филтри пред себе си и избирателно виждат парчета
от картината, които могат да понесат. Управлението дойде в много оптимистичен дневен ред, имаше добри
перспективи. Изведнъж се появи каскада от кризи, а те не си признават безпомощността. Има много сериозни
инвестиции в коалицията. Има голям шанс Стефан Янев да е следващият бърз спасител. Т... 

Хората на изкуството се превърнаха в косвени жертви на войната в УкрайнаОт няколко години талантливият
дизайнер Валентин Юдашкин се бори с онкологично заболяване, но не загуби духа си, вкопчил се в живота. Тази
седмица той беше "отстрелян". Брутално и безкомпромисно. Псевдохуманисти забраниха виртуалното му ревю в
Парижката седмица на модата и го зачеркнаха, защото е руснак. Така той се превърна в... 

Доц. Стойчо Стойчев в интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е България". Водещ: Службите за
сигурност у нас станаха фокус на нова конфронтация между президента и правителството. Всекидневно обаче
ставаме свидетели на друг тип сблъсъци, и то вътре в коалицията, които са най-вече свързани с различните видове
назначения на различните видове постове. И логичен е въпросът: службите или назна... 

Заглавие: ЕК мисли за варианти за покриване на разходите за бежанците от Украйна
Дата: 11.03.2022 16:24
Медия: Монитор

Заглавие: МО е продало чрез търгове имоти за над 79 млн. лева от 2017 до 2021 г.
Дата: 11.03.2022 16:05
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: В Стефан Янев виждат следващия бърз спасител
Дата: 11.03.2022 15:30
Медия: Антени

Заглавие: Сатанизация
Дата: 11.03.2022 14:11
Медия: Политика

Заглавие: Доц. Стойчо Стойчев: Който с протест правителство сваля, от протест бива свалян
Дата: 11.03.2022 14:00
Медия: Фокус

Заглавие: В наш интерес е за създадем икономически блок заедно с ЕС, който да принуди Русия да спре
войната, каза министър Събев
Дата: 11.03.2022 17:23
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.monitor.bg/bg/a/view/evroliderite-podkrepili-idejata-na-petkov-za-spodelen-fond-za-bejancite-ot-ukrajna-300614
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/234398-mo-e-prodalo-chrez-targove-imoti-za-nad-79-mln-leva-ot-2017-do-2021-g-
https://www.anteni.bg/2022/03/11/%D0%B2-%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%84%D0%B0%D0%BD-%D1%8F%D0%BD%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%B7-%D1%81%D0%BF/
https://politika.bg/bg/a/view/satanizacija-101337
http://www.focus-news.net/opinion/2022/03/11/56430/dots-stoycho-stoychev-koyto-s-protest-pravitelstvo-svalya-ot-protest-biva-svalyan.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/234483-v-nash-interes-e-za-sazdadem-ikonomicheski-blok-zaedno-s-esz-koyto-da-prinudi-r


От момента, в който започна войната, вече няма печеливши, само се смятат загуби. Очевидно, че българският
бизнес губи от всички тези ограничения и не само той. В наш интерес е да създадем заедно с колегите от
Европейския съюз (ЕС) икономически блок, който да принуди Русия да спре войната. Ние нямаме друг ход. Това
каза на пресконференция в Бургас министърът на транспорта и съобщенията Николай Събе... 

Слушай новината Нашата образователна система е насочена изцяло към младите хора, а демографската
ситуация изисква тя да се обърне и към по-възрастното население - училищата и университетите да предлагат
образователни услуги за възрастни. Това заявиха председателят на Балканския институт по труда и социалната
политика Иван Нейков и Йордан Димитров от института на кръгла маса "Демографски перспектив... 

Заглавие: Демографската ситуация може да се подобри само с инвестиции в човешкия капитал
Дата: 11.03.2022 17:25
Медия: Новини.бг

https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/708662
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